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                                            PROTOKÓŁ Nr XXXI / 2013 
                                               sesji Rady Gminy Miedziana Góra 
                                                 w dniu 30 grudnia 2013 roku 
 Porządek sesji: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu nr XXX /2013 sesji odbytej w dniu 20.11.2013r. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania 

       „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miedziana Góra” 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XXIII/169/12 Rady 

Gminy Miedziana Góra z dnia 28-12-2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 
2013 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia warunków i trybu finansowania zadań 
         sprzyjających rozwojowi sportu na terenie Gminy Miedziana Góra. 
  10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra 
         na lata 2014-2023 roku 
  11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miedziana Góra na 2014        
  12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian §3 uchwały nr XXX/247/2013 w sprawie uchwalenia 
         Rocznego Programu Współpracy Gminy Miedziana Góra z organizacjami  
         pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku  
         publicznego na rok 2014. 
 13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Ciosowa na  
       lata 2014-2020”. 
 14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość oraz 
        szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków : za wysługę lat,  
       motywacyjnego, funkcyjnego,za warunki pracy, oraz niektórych innych składników  
       wynagrodzenia”. 
 15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 9 miejscowego 
       planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ćmińsk Rządowy na terenie gminy  
       Miedziana Góra. 
 16. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
       Problemów Alkoholowych na rok 2014.  
 17. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
       Narkomanii na rok 2014 w Gminie Miedziana Góra. 
 18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości  
       Porzecze gm. Miedziana Góra. 
 19. Podjęcie uchwały w sprawie nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Ćmińsk 
        gm. Miedziana Góra. 
 20. Sprawy różne . 
 21. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie . 
 22. Zapytania i wolne wnioski. 
 23. Zakończenie sesji. 
 
Obecni wg załączonych list obecności /zał. nr 1, 2, 3,  do protokołu/. 
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       Przed rozpoczęciem obrad sesji zgodnie z porządkiem proponowanym ,przewodniczący 
RG  udzielił głosu obecnemu na sali gościowi. Pan Piotr Mróz mieszkaniec gminy 
przedstawił zebranym projekt na budowę siłowni zewnętrznej , która miała by na celu 
urozmaicić spędzanie wolnego czasu młodzieży z terenu gminy. Wymienił dwa punkty gdzie 
te siłownie mogły by być zlokalizowane- teren przy ZS w Ćmińsku jak również na placu przy 
Urzędzie Gminy. Proponowane zagospodarowanie placów to pomysł (jak stwierdził) na 
spędzenie wolnego czasu, zwłaszcza przez młodzież.  
Sołtys Bożena Modrzejewska stwierdziła, że taka siłownia mogłaby również powstać na 
placu przy  kościele w Ćmińsku  . 
Sołtys Wiesław Tokar powiedział ,że z funduszu sołeckiego zostały  przeznaczone pieniądze 
na podobne cele  w wys. 3 000zł  i aby te pieniądze się nie zdublowały. 
 
Radny Jarosław Wałek- Prezes LGD „Dorzecze Bobrzy” wyjaśnił iż na takie inicjatywy 
można ubiegać się o środki unijne pod warunkiem posiadania wkładu własnego  
w wysokości 20% środków wnioskowanych. Wkład ten  może być również w formie 
fizycznej pracy (roboczogodzin) 
Inicjatywa została przyjęta do rozważenia. 
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 10.20 . 
  
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert  otworzył XXXI sesję Rady Gminy, 
powitał wszystkich przybyłych na sesję – Radnych, Sołtysów, Wójta, Kierowników referatów 
Urzędu i jednostek organizacyjnych oraz inne  nie wymienione osoby biorące udział w sesji. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert  na podstawie listy obecności 
stwierdził, że na sesji jest obecnych 12 radnych i Rada jest władna do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Radni Orzelski Radosław, Karczewski Marcin, Sukiennik Halina 
usprawiedliwili swoją nieobecność. 
 
Ad. 3.  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert   powiedział, że zgodnie z przyjętą 
zasadą, na sekretarza obrad zaproponował  radnego Stefańskiego Czesława, który wyraził 
zgodę. Następnie poddał pod głosowanie wybór sekretarza obrad. 
          Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych- w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 12 głosami „za” wybrano sekretarza obrad radnego Stefańskiego Czesława. 
 
Ad. 4. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert zapoznał z porządkiem obrad  zgodnie 
z przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Spytał, czy radni mają wnioski do porządku 
obrad?  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku 
obrad pkt 15 o treści -”Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/339/10 
Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28 października 2010 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty 
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Pierwsze”Część Wschodnia „ na terenie gminy Miedziana Góra. „Projekt, pomimo iż został 
zdjęty z porządku obrad na ostatniej sesji ,gdyż był niedoprecyzowany,na bieżącej sesji mamy 
tą samą uchwałę ,mimo iż przyczyna nie ustąpiła .Mieszkańcy są przeciwni co do 
proponowanego przebiegu linii energetycznej i sprawa ta jest nadal nie roztrzygnięta”.  
Tu wyraził zdenerwowanie wobec odważnych stwierdzeń prezesa firmy „Elbud”. Radny 
zacytował fragment pisma skierowanego do radnych gminy i skomentował ,że najlepiej 
szantażować i twierdzić ,że się ma rację ,a radni są tylko „maszynkami do głosowania”  
 
Wójt Gminy Lubecki Maciej zabrał głos i powiedział, że główną przyczyną jest to iż linia 
energetyczna nie została ustalona ale dopuszcza się by rozpatrywać uchwałę w częściach . 
Jak wyraził uchwalanie tego planu w całości jest o tyle ryzykowne,że musimy się liczyć  
z tym, że mieszkańcy mogą wnosić protesty , odwołania i wszystko będzie się przedłużać 
 w czasie. 
Uchwalanie planu w częściach daje więcej możliwości do działania, stwarza szanse podziału . 
 
Radny Syska Jacek zabrał głos mówiąc, iż wątpliwości pojawiły się również na ostatniej 
komisji. Dopiero po zapoznaniu się z mapą którego odcinka to dotyczy,wątpliwości było 
znacznie mniej. Aktualnie mapa nie stanowi załącznika do uchwały. 
Wójt Gminy  na powyższe wyjaśnił ,że mapa nie może być załącznikiem do uchwały, gdyż 
stanowi obraz w związku z wątpliwościami zgłoszonymi na komisji. 
 
Sołtys Socha Marek stwierdził iż z linią energetyczna można wejść w pas kolejowy jak 
również w pas lasów państwowych co byłoby z korzyścią dla mieszkańców. Dlaczego 
„LASY” ani „KOLEJ” nie zgadzają się na przebieg linii?... 
 
Kierownik referatu ITU Bucki Tomasz   wyjaśnił iż podejmowanie uchwały w częściach 
dają więcej możliwości , nie stwarzają żadnego zagrożenia dla mieszkańców jak również dla 
gminy .Przebieg zlokalizowany jest  w pasie drogowym GDDPiA z wyjątkiem P. Śmiecha. 
Jak wyraził proponowane rozwiązanie (o czym stanowi projekt uchwały) pozwala na 
częściowe realizowanie „Planu” i załatwianie spraw mieszkańców. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie – kto jest za 
usunięciem pkt 15 z porządku obrad,tj. przyjęciem  wniosku radnego Jarosława Wałka? 
 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych- w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 
radnych – 7 głosów „za” , 3 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zdjęła pkt 15 z porządku obrad.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że protokół z poprzedniej 
sesji był wyłożony przed sesją w celu zapoznania się lecz nie był na stronie BIP. 
Przypomniał o zapisach w Statucie Gminy dot. zgłaszania uwag do protokołu z obrad sesji. 
 
Radny Korczyński Marian  zabrał głos i zwrócił się do radnych, żeby zdjąć z porządku 
obrad”Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji”, ponieważ nie miał możliwości 
wcześniejszego zapoznania się z jego treścią . Radny dodał iż nie zgadza się z zapisem 
wypowiedzi radnego Karczewskiego: (str.7 protokołu) „czy  Pan Korczyński ma wniosek 
wcześniej składany o podniesienie podatku”? .Takiego wniosku nie było natomiast był 
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wniosek złożony przez 4 radnych(a nie przez 2 radnych)odnośnie obniżenia podatku  
powiedział i dodał, że za coś takiego „ludzie by mnie ukamienowali”. 
 
Radny Syska Jacek złożył formalny wniosek o półgodzinną przerwę w obradach aby radni 
zapoznali się z protokołem  . 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert ogłosił półgodzinną przerwę w 
obradach. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  po półgodzinnej przerwie wznowił obrady i poinformował 
radnego Korczyńskiego Mariana aby złożył pisemny wniosek co do zapisu w protokole. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z Nr XXX sesji z dnia 20.11.2013 r. 
            Ustawowy skład rady wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 
radnych- 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada Gminy przyjęła ww. protokół. 
 
Ad. 6. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami, które 
stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. W wyniku pytań uszczegółowił zakres spraw zawartych 
w sprawozdaniu poprzez udzielenie odpowiedzi na pytania  zadane prze z radnych P. Wałka 
Jarosława , P. Korczyńskiego Mariana i P. Żelazko Małgorzatę ; mianowicie: 

− przedstawił  firmę „Econ”, która zajmuje się dokumentacją projektową kanalizacji, 
− poinformował o prowadzonych rozmowach z Nadleśnictwem Kielce w sprawie tras 

biegowych i planu odnowy sołectwa Ciosowa .Jak wyraził :Nadleśniczy jest bardzo 
zainteresowany tematem jak również chętny do współpracy, 

− w sprawie przebiegu drogi S-74 zostało wysłane pismo do Komisji Europejskiej gdzie 
stwierdzono, że wszystko zależy od władz regionalnych. Pismo do Marszałka też 
zostało skierowane. 

−  aby można było wykonać chodnik  do cmentarza w Ćmińsku należy zabudować rów 
,prawdopodobnie jest zgoda , 

− uchybienia po odczytaniu protokołu RIO głównie dotyczyły rozliczeń stowarzyszeń  
− i klubów sportowych.  

Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński zapytał czy nie można wykorzystać  
z Planu Odnowy Wsi projektu dla załatwienia sprawy chodnika do cmentarza. 
 
Kier. ref. ITU Tomasz Bucki : „ projekt uwzględniony w „Planie Odnowy”zawiera 
elementy potrzebne do dalszych działań. Trzeba zawrzeć porozumienie z GDDiA do 
zabezpieczenia środków finansowych”. 
  
Ad.7. 
Kier. ref. OŚGNiR Irena Danieluk- w wyjaśnieniu przedstawiła, że zadaniem każdej gminy 
,która jest objęta Programem Ochrony Powietrza  jest opracowanie „Planu gospodarki 
niskoemisyjnej”.Uchwalony Plan będzie w przyszłości warunkiem do ubiegania się  
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o zewnętrzne środki finansowe na termomodernizację i przeprowadzenie inwentaryzacj. 
Szczegóły zawiera uzasadnienie do uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek – powiedział, że jest bardzo zdziwiony 
tym, iż nasza gmina znalazła się w 10  gmin o najbardziej zanieczyszczonym powietrzu. 
Wyraził wątpliwości odnośnie konieczności podjęcia tej uchwały , która może tylko 
generować wydatki z budżetu gminy, a w zamian  możemy niewiele ,zyskać. 
 
Ker. ref. FSiRG Mariola Jarubas zaskoczona postawą radnego Wałka Jarosława 
powiedziała, że przystąpienie gminy do opracowania  tego planu jest dla Gminy bardzo 
korzystne. Jako Gmina jesteśmy zobowiązani do opracowania tego Planu, ale zwłoka jego 
uchwalenia w późniejszym czasie skutkować będzie brakiem dofinansowania. 
Radni zgłaszający wątpliwości zmienili pogląd na dyskutowany projekt uchwały. 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Radny Gminy  odczytał projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania „Planu gospodarki 
niskoemisyjnej dla Gminy Miedziana Góra”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
       Ustawowy skład Rady Gminy  wynosi 15 radnych- w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła uchwałę Nr XXXI /255/2013 , która stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.   
 
Ad.8. 
Inspektor ds. księgowości Justyna Błaszczyk  omówiła  zmiany w dochodach i wydatkach 
budżetu gminy na 2013 rok. Między innymi zmiany w budżecie dotyczyły finansowania 
dzieci z terenu Gminy, w przedszkolach w innych miejscowościach.  
 
Wójt Gminy Maciej Lubecki – zabierając głos powiedział ,że uchwalaliśmy budżet na 2013 
rok ,a dziś  zebraliśmy się aby go zakończyć. Wyjaśnił zmiany dotyczące opłaty śmieciowej 
oraz zwiększenia wydatków  z tytułu dotacji na przedszkola prowadzone przez   
Stowarzyszenie. 
   
Wiceprzewodniczący Radny Gminy  zwrócił uwagę na konieczność sporządzenia 
załącznika informującego na co wydano środki ,po czym  odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale nr XXIII/169/12 Rady Gminy Miedziana Góra   
z dnia 28-12-2012 w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2013 rok. 
Zapytana o opinię Komisji Budżetu ,Rolnictwa i Promocji Gminy- Grażyna Raczyńska 
przekazała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie  ww. projekt. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 8 głosów „za” ,0 głosów „przeciw”,4 głosy „wstrzymujące się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy  Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XXXI/256/2013  wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik  Nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
 
 
Ad.9. 
Kier. ref. FSiRG Mariola Jarubas wyjaśniła że podjęcie uchwały w sprawie warunków 
 i trybu finansowania zadań sprzyjających rozwojowi sportu na terenie gminy daje Radzie 
kompetencje do wspierania finansowego klubów sportowych, stwarza możliwości zgodnego 
 z prawem przekazywania środków finansowych oraz określa obowiązki podmiotu ,który  
te środki otrzymuje. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek powiedział, że środki budżetu gminy 
powinny być kierowane w taki sposób, żeby nie przydzielać ich ludziom z zewnątrz. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia warunków 
i trybu finansowania zadań sprzyjających rozwojowi sportu na terenie Gminy Miedziana 
Góra. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie w ww. projek. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych- 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXI/257/2013 wraz z załącznikami , która stanowi 
załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
Ad.10 
Inspektor ds. księgowości  Justyna Błaszczyk odczytała opinię RIO Kielce o projekcie 
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014-2023 Gminy. 
Projekt w ww. uchwały został zaopiniowany pozytywnie,(stanowi załącznik  
Nr 8 do protokołu) 
 
Radna Gminy Żelazko Małgorzata  w dyskusji nad w/w projektem uchwały stwierdziła:  
„ 9  września 2013 roku złożyłam projekt odnowy  sołectwa Ćmińska Kościelnego, który 
uzgodniłam z Panem Przewodniczącym Rady Gminy myśląc,że dopilnuje tej kwestii. Ja  
z mieszkańcami rozmawiałam w sprawie budowy mostu na Światełku. W związku z 
powyższym zadania odnowy wsi i budowy most na Światełku powinny być ujęte w w tej 
wieloletnie prognozie finansowej. Czy mój wysiłek będzie zrealizowany?Musi być to 
wprowadzone nawet w zerowych”. 
 
 Wójt Gminy Maciej Lubecki   oznajmił,że na 2014 rok przyjęta zostanie tylko jedna 
inwestycja : „rozbudowa oczyszczalni ścieków i to musi być zrealizowane w pierwszej 
kolejności. Jeżeli zyskamy jakieś pieniądze to również w pierwszej kolejności budujemy  
most na Światełku”. Są duże potrzeby finansowe na drogi. Na dzień dzisiejszy możliwości 
jest brak. Rada będzie ustalać priorytet na Komisjach, w Wieloletniej Prognozie Finansowej  
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i w Planie Odnowy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński dodał: „ zadania ujęte w „Planie”   
nie są obligatoryjne, priorytetem jest kanalizacja ,woda , wymiana rur wodociągowych  
i w tym kierunku musimy iść”. Skierował prośbę do Pan Wójta o szukanie dodatkowych 
środków na budowę mostu, na Światełku. 
 
Inspektor ds. księgowości Justyna Błaszczyk – zapoznała Radę Gminy z treścią uchwały 
 Nr 118/2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie 
opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy na 2014 rok.(załącznik  
Nr 9 do protokołu). 
Projekt budżetu Gminy Miedziana Góra na 2014 rok został zaopiniowany pozytywnie. 
  
Radny Jarosław Wałek zaczynając dyskusję powiedział :„zgubiłem się odnośnie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej, Pani Żelazko ma słuszną rację” projekt winien być 
wpisany nawet 1zł, 

− umknął priorytet dotyczący wody, brak systemu poprawy dostawy wody, tego nie 
powinno się wyrzucać z żadnej prognozy , należałoby ująć nawet w poz.”0” 

− kanalizację powinno się ująć w poz”0” dlatego chociażby ,żeby nie zapomnieć  
− bardzo ważny problem 120.000 zł na remont dróg – most na Światełku powinien być 

ujęty w wieloletnie prognozie, 
− brak przewidywań w wieloletniej prognozie na projekt kanalizacji w miejscowościach: 
Ćmińsk, Przyjmo, Porzecze, Ciosowa,Bobrza, Tumlin 

− temat śmieci – Należy dokonać analizy!”w kosztach wywozu zbyt duże środki to 
koszty poza kwotą przetargu przeznaczone na etaty i obsługę osobową z portfeli 
mieszkańców. 

Wójt Gminy Maciej Lubecki-  podkreślając trudności w przygotowaniu dobrego budżetu  
wnosił o jego przyjęcie w wersji przedstawionej. „Braki są w każdej dziedzinie i wszędzie- 
powiedział. W okresie marca mogą być dane do ustalenia konkretów, po podsumowaniu 
budżetu. Póki co pozostaje optymistyczne podejście.” 
 
Radny Stanisław Wałek- dwukrotnie zabierając głos wyjaśnił,Wiceprzewodniczącemu 
zasady funkcjonowania funduszu płac, rodzaju obciążeń fiskalnych oraz ostatecznej 
wysokości płacy netto pracownika ponadto oświadczył, że nie należy umieszczać w 
wieloletniej  prognozie finansowej zadań z opcją „0”, ponieważ będziemy mieć książkę - 
bardzo ważne jest nanosić zadania  istotne .Ważną sprawą jest budowa mostu na Światełku. 
Ten budżet jest „sklecony” na miarę naszych możliwości. Są wskaźniki budżetowe. Trzeba  
umieszczać konkrety i realizować. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Raczyńska Grażyna, 
zabierając głos powiedziała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2014 r. 
  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2014-2023. 
  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały . 
       Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych w głosowaniu jawnym wzięło udział  
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12 radnych- 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła uchwałę Nr XXXI/258/2013 wraz z załącznikami , która stanowi załącznik 
Nr 10 do protokołu.    
Uwaga ! Dyskusje odnośnie projektu uchwały w sprawie „Prognozy”, ściśle wiązały się  
z projektem uchwały w sprawie budżetu na 2014 rok. 
 
Ad.11. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Miedziana Góra na 2014 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie wyżej 
wymieniony projekt uchwały. 
       Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych w głosowaniu jawnym wzięło udział  
12 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XXXI/259/2013 wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik  Nr 11 do protokołu. 
 
Ad.12. 
Kier. ref. FSiRG Mariola Jarubas wyjaśniła, że przedkładana uchwała dotyczy zmian  
w uchwale Nr XXX/247/2013 z dnia 20 listopada 2013  w sprawie uchwalenia Rocznego 
Programu Współpracy Gminy Miedziana Góra z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014  
W związku z tym, że przedmiotowa uchwała nie jest porozumieniem zawartym pomiędzy 
jednostkami samorządu terytorialnego, ani aktem prawa miejscowego, nie ma obowiązku jej 
publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego, na co zwróciła uwagę 
Wojewoda Świętokrzyski w ramach nadzoru. 
Dlatego też podjęcie niniejszej uchwały o zmianie brzmienia §3 jest w pełni zasadne. 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany §3 uchwały 
Nr XXX/247/2013 w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Miedziana 
Góra z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2014. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał  pod głosowanie wyżej 
wymieniony projekt uchwały. 
          Ustawowy skład Rady Gminy wynosi  15 radnych- w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr XXXI/ 260/2013 , która stanowi załącznik Nr 12 do 
protokołu. 
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Ad.13. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  zabrał głos w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Ciosowa na lata 2014-2020” przeprowadził rozmowę z Nadleśnictwem Kielce 
,które jest zadowolone z  pomysłu , wytyczenia ścieżek  biegowych. 
 
Radny Moćko Zdzisław wyjaśnił przebieg trasy ścieżek biegowych ,które to mają prowadzić 
od stoku narciarskiego w Tumlinie w stronę Ciosowej . 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia”Planu Odnowy Miejscowości Ciosowa na lata 2014-2020” 
 
Przewodniczący Rady Gminy  Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej 
wymieniony projekt uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr XXXI/261/2013,wraz z załącznikiem, która stanowi 
załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
Ad.14. 
 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  przedstawił projekt „Regulaminu określającego wysokość  
oraz szczegółowe warunki przyznania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego,za warunki pracy, oraz niektórych innych składników 
wynagrodzenia”.Przedstawił poprzwki do treści Regulaminu, zgłoszone na posiedzeniu 
Komisji: 
„-§ 4 ust.1  na treść „Wynagrodzenie za godziny ponad wymiarowe i godziny doraźnych    
zastępstw wypłaca się wg stawki za godzinę przeliczeniową wyliczoną zgodnie z§2 ust.2 
rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z 31 stycznia 2005 r. w  sprawie 
wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli” 
-§ 5 ust.2 pkt 1 i 2 na treść w pkt 1”nauczycielom prowadzącym zajęcia rewalidacyjno-
wychowawcze indywidualne i grupowe z dziećmi upośledzonymi umysłowo w stopniu 
głębokim w wysokości 30% stawki godziny przeliczeniowej za każdą przepracowaną 
godzinę nauczania”, w pkt 2 na treść „nauczycielom prowadzącym nauczanie indywidualne 
przysługuje  dodatek w wysokości 20% stawki godziny przeliczeniowej za każdą 
przepracowaną godzinę nauczania”. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław przedstawił poprawki do treści 
Regulaminu, a mianowicie: 
 „ -  §3 ust.1 pkt 1 na treść: „dyrektora placówki otrzymuje stały dodatek w wysokości 
     1000,00zł powiększony o kwotę wynikającą z pomnożenia ilości oddziałów przez  
      50,00 zł”         
 
Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia,O światy i Spraw Społecznych Wójcicki Romuald 
zabierając głos powiedział że były uzgodnienia z przedstawicielami Związków Zawodowych 
działających w gminnych placówkach oświaty tj. Zespole Szkół w Kostomłotach jak również   
w Zespole Szkół w Ć mińsku. Opinia wyżej wymienionej komisji jest pozytywna. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
„Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, oraz niektórych 
innych składników wynagrodzenia” 
 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej 
wymieniony projekt uchwały. 
        Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych- w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych- 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXI/262/2013 wraz z załącznikami ,która stanowi 
załącznik  Nr 14 do protokołu. 
 
Ad.15. 
Kier. ref. ITU Bucki Tomasz przedstawił zmianę miejscowoego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Ćmińsk Rządowy, wynikłą z bieżących potrzeb inwestycyjnych  
2 właścicieli nieruchomości, którzy na terenie objętym zmianą planu zamierzają zwiększyć 
tereny związane z zabudową mieszkaniową jednorodzinną wraz z dopuszczeniem usług. 
Obowiązujące ustalenia w Planie ograniczają  możliwości inwestycyjne. 
 
Radny Gminy Fornalski Edward   wraził niezadowolenie z planowanych zamierzeń w 
uchwale. Jego zdaniem z terenu zalewowego robi się teren budowlany.”Ja tego nie poprę choć 
znam teren- trzeba traktować ludzi jednakowo. Składam wniosek o odłożenie tego projektu”-
stwierdził . 
Radny odniósł się do  działki na Ciosowej gdzie P.Sępioł  teren budowlany przekształcili na 
zalewowy . 
 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  wyjaśnił sprawę dot. P. Sępioł informując, że teren zalewowy 
pojawił się w Planie wyniku sprawy w sądzie, która toczyła się pomiędzy 
Automobilklubem ,a wymienioną. 
P. Sępioł domagała się odszkodowania, ponieważ ciągle była zalewana jej działka przez 
Automobilklub. Gmina nie decyduje o terenach zalewowych.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław – poparł wniosek radnego 
Fornalskiego Edwarda by wrócić do tematu na kolejnej sesji .Podkreśla by wszystkich 
traktować jednakowo, a nie wybiórczo, bo w ten sposób stwarzany jest precedens dla innych 
ludzi. 
 
Radna Gminy Żelazko Małgorzata stwierdziła, ze Pan Kawecki , który prowadzi 
działalność gospodarczą chce postawić wiatę potrzebną w prowadzeniu ,działalności 
gospodarczej. Poinformowała: że należy podwyższyć teren i uznała, że trzeba człowiekowi 
pomóc. 
 
 Sołtys Sroka Krzysztof  uzupełnił przedmówczynię,że Pan Kawecki zatrudnia w swojej 
firmie 15 osób i warto poprzeć go w działaniu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Nr 9 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 
Ćmińsk Rządowy na terenie gminy Miedziana Góra. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzewiński Robert poddał pod głosowanie wyżej 
wymieniony projekt uchwały. 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 9 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert  stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada Gminy przyjęła Uchwałę Nr XXXI/263/2013 wraz z załącznikiem graficznym i analizą, 
która stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
 
Ad.16. 
 Kier. GOPS Maniak Grażyna zaprezentowała Gminny Program Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok ,który jest kontynuacją działań 
rozpoczętych w minionych latach i stanowi element zadań nakreślonych do realizacji w 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miedziana Góra na lata 2009-2015. 
Został on opracowany zgodnie z obligatoryjnymi zadaniami oraz potrzebami występującymi 
na terenie naszej gminy. W związku z powyższym podjęcie wyżej wymienionej uchwały jest 
zasadne. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław  stwierdził brak synchronizacji w 
programie , nie ma opracowanych wskaźników monitoringu, brak elementu ofiar przemocy 
 w rodzinie. 
Innych uwag nie wniesiono. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie: przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2014. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie wyżej 
wymieniony projekt uchwały . 
          Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych- w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada  Gminy przyjęła Uchwałę Nr XXXI/264/2013 wraz z załącznikiem, która stanowi 
załącznik Nr 16 do protokołu. 
Ad.17. 
Kier.GOPS Maniak Grażyna zaprezentowała Gminny Program Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2014 rok, który został opracowany w celu podejmowania działań 
zapobiegawczych na terenie gminy. Zadania programu adresowane są przede wszystkim  
do placówek oświatowych w Gminie tj. Szkół, świetlic środowiskowych , stowarzyszeń  
i organizacji skupiających wokół swojej działalności dzieci i młodzież. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy ponieważ nie było głosów w dyskusji odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014 
w Gminie Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej 
wymieniony projekt uchwały . 
        Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych- w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 12 głosów „za”., 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXI/265/2013 wraz z załącznikiem , która stanowi 
załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
Ad.17.  
Kier. ref. OŚGiR Irena Danieluk przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania drodze 
wewnętrznej w miejscowości Porzecze gm. Miedziana Góra . 
Z wnioskiem o nadaniu nazwy drodze wystąpił jej właściciel Pan Tadeusz Zapała. 
Drogę tą tworzą działki Nr 93/17, 93/19, 95/19 i 95/21- z propozycją nazwy ulica Rubinowa. 
Nazwa ta zaakceptowana była przez mieszkańców. 
 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący Rada Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie nadania drodze 
wewnętrznej w miejscowości Porzecze gm. Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej 
wymieniony projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że w wyniku glosowania 
Rada Gminy podjęła Uchwałę  Nr XXX/266/2013 wraz z załącznikiem graficznym, która 
stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
Ad.18. 
Kier. ref. OŚGiR Irena Danieluk wyjaśniła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
drodze wewnętrznej położonej w obrębie ewidencyjnym Ćmińsk Kościelny, którą tworzy 
działka oznaczona numerem 75/12 .Działka stanowi własność Gminy Miedziana Góra  
z propozycją nazwy ulica Jesionowa. Nazwa została zaakceptowana przez mieszkańców. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
drodze wewnętrznej w miejscowości Ćmińsk gm. Miedziana Góra. 
 Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej 
wymieniony projekt uchwały. 
        Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywinski stwierdził, że w wyniku głosowania 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXI/267/2013 wraz z załącznikiem graficznym, która 
stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
Ad.20. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert odczytał pismo Wójta Gminy 
Miedziana Góra Znak: OSGR.6847.3.2013 z dnia 24.12.2013 r. w sprawie ustanowienia 
służebności drogowej na działce 75/12  , które ma być przedstawione na najbliższych 
obradach komisji. Pismo stanowi załącznik Nr 20 do protokołu . 
 Przewodniczący zapoznał Radnych z pismem Automobilklubu Kieleckiego Znak: L. dz. 
995/2013 z dnia 20.12.2013r. w sprawie pozyskania nieruchomości oznaczonej jako działki 
nr 418/21 i 418/22 Ćmińsk Kścielny . Pismo to ma być również przedmiotem posiedzenia 
komisji. Pismo stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 
Ad.21 
Brak interpelacji radnych. 
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Ad.22. 
Sołtys Modrzejewska Bożena zapytała Wójta Gminy kiedy to Lasy Państwowe przestaną 
niszczyć ul. Źródlaną. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki wyjaśnił ,że rozmowy z Lasami Państwowymi były 
przeprowadzane , mają wyznaczyć granice działki bo najprawdopodobniej mieszkańcy weszli 
w grunt Lasów Państwowych. 
 
Sołtys Socha Marek zapytał Wójta  odnośnie kursowania linii autobusowej Nr 32 , czy będą 
zmiany, mieszkańcy się niepokoją ? 
   
Wójt Gminy Maciej Lubecki   ustosunkował się do pytania stwierdzeniem: „ To tylko plotki 
nie mające pokrycia w faktach . Wnioski były od mieszkańców o zmianę rozkładu jazdy  
9 i 32.” 
 
Pani Goraj Bernarda złożyła wniosek aby ogłoszenia , obwieszczenia ,informacje były 
wywieszane na tablicy ogłoszeń przy wejściu do urzędu, co umożliwi mieszkańcom odbiór 
informacji urzędowych w godzinach popołudniowych.  
 
Pani Goraj Bernarda skierowała ponowne pytanie do Przewodniczącego Rady Gminy kto 
dał pełnomocnictwo dla Wójta do reprezentowania Gminy. „Jeśli nie jest Pan przygotowany 
w danej chwili do odpowiedzi należy mnie poinformować pisemnie” -dodała. 
Zapytała także kto wystąpił do Starosty z wnioskiem o zmiany gruntowe dotyczące 
niektórych miejscowości skoro „Plan” był uchwalony według Pani Goraj cała gmina winna 
być objęta zmianami podatkowymi jednocześnie. Wystąpiła zatem z prośbą o udostępnienie 
kserokopii przedmiotowego wniosku, mimo uprzednich wyjaśnień P. Wójta i Pani Danieluk 
kierownika referatu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poprosił P. Goraj aby złożyła pismo 
celem uzyskania informacji. 
Radny Gminy Korczyński Marian  wniósł o przedstawienie Radzie sprawozdania Komisji 
doraźnej ds. drogi dojazdowej w Tumlinie-Podgrodziu z przeprowadzonego przeglądu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński  - w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamknął XXXI sesję Rady Gminy dziękując wszystkim za udział. 
 
Na tym protokół zakończono . 
 
Sesja skończyła się o godz. 15.10 
 
 
Protokolant                    Sekretarz obrad                                 Przewodniczący Rady Gminy 
 
Justyna Kundera            Czesław Stefański                               Robert Pokrzywiński 


